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Abstract (en)
The ink container (1) has a ductor edge (13) which is pressed against the printing plate and moved in relation to the plate. The ductor edge is
formed of a ring (12) which is detachably fixed to the bottom edge (7) of a main body (3) open underneath, and is made of different material. The
body has a peripheral ridge (8) all round its exterior and spaced apart from a shoulder (6) forming a stop for the ring which is made of ceramic, steel
or plastic.

Abstract (de)
Der Farbbehälter weist eine Rakelkante (13) auf, die zum Einfärben der Druckplatte (17) an diese anzupressen und relativ zu dieser zu bewegen ist.
Die Rakelkante (13) wird von einem Ring (12) gebildet, der auswechselbar an einem unteren Rand eines topfförmigen und unten offenen Körpers
(3) befestigt ist. Vorzugsweise ist der Ring (12) aus einem anderen Material hergestellt als dasjenige des topfförmigen Körpers (3). <IMAGE>
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